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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISEL D

Kövér Lászl ó
az Országgyítlés elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i
Fazekas Sándor Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez ,

„Mégsem költözik a tárca Debrecenbe?”

címmel. A választ írásban kérem_

Tisztelt Miniszter Úr !

Tavaly júniusban írták az újságok, hogy a Földm űvelésügyi Minisztérium teljes szervezet e
Debrecenbe költözik . Ezt Ön akkor egy Debrecenben, Kósa Lajossal tartott egyezetés után jelentett e
be .
Ön akkor felvetette, hogy szívesen látná tárcáját az agráregyetem területén . Debrecen akkori
polgármestere bejelentette : Papp Lászlót, a város akkori alpolgármesterét bízta meg a költözésse l
kapcsolatos munkák koordinálásával . Azóta Papp László polgármester lett .
Az Ön javaslata mellett több lehetséges elhelyezési lehet őséget is megvizsgálnak -- jelezte akko r
Kósa Lajos, elsőként említve a régi városháza melletti Tisza palotát . Ugyancsak alkalmasnak
tartották a tárca elhelyezésére a Tisza palota mögötti téren jelenleg üresen álló volt ÁNTSZ-
székházat . De más helyszínek is szóba kerültek, amennyiben új épületek felépítésére lenne szükség ,
Kósa Lajos hozzátette akkor, hogy a Nagyerdei Stadiont 15 hónap alatt építették fel, így időbel i
akadálya bizonyosan nem lesz a minisztérium debreceni költözésének .

A költözésrő l egy szót sem hallottunk azóta . Felmerül az emberben a kétely, hogy talán csak a z
önkormányzati választások miatt tették ezt a bejelentést .

Mindezek miatt kérdezem :

+ Költözik-e a tárca Debrecenbe ?

• Ha igen: Mikor, hogyan és mennyibe kerül mindez? Készítettek-c felmérést arról, hog y
milyen hatása lehet a költözésnek a tárca munkájára, a dolgozók életére?
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Ha nem, akkor miért nem? Miért jelentették be tavaly nyáron a költözést, laa az t
mégsem gondolták komolyan ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2014. február 5 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képviselő

MSZP
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